
第一天 吉隆坡 ✈ 桂林 (机上用餐/午/晚)

集合于吉隆坡国际机场，飞往桂林。游览【一院两馆】及【中央公园】景观。
【穿山公园】桂林版“小洱海”网红打卡。

酒店: 维也纳国际大酒店 或当地同级4*

第二天 桂林 🚌 (2.5小时) 龙胜 🚌 (2.5小时) 桂林

【龙胜梯田】有“世界梯田之冠”的美称，继续游览【吊脚楼】。
【瑶寨】居住着清一色的红瑶族。接着游览【东西巷】,【烟雨逍遥楼】,
【车游桂林市夜景】。

酒店: 维也纳国际大酒店 或当地同级4*

（早/午/晚）

第三天 桂林 🚌（2小时）阳朔 （早/午/晚）

【乘船游览漓江】欣赏兩岸的十大名山【象鼻山、伏波山、叠彩山、七
星山、堯山、老人山、宝积山、等。。】。游览【少数民族村寨】乡风
文明和文化传承。接着想用晚餐高山流水欢迎风味餐。

酒店: 阳朔碧玉国际大酒店 或当地同级4*

第四天 阳朔 🚌（1.5小时）荔浦 🚌（1.5小时）阳朔

【荔江湾】有“山中水、水中山、桂林山水第一湾”的美誉，游览
 【天宫岩】及体验【划龙舟】。【十里画廊田园风光】拍照打卡点、 
观看【月亮山】拍照打卡点。接着游览【竹筏漂流】,【鱼鹰抓鱼】,
【天籁蝴蝶泉】 晚上自由逛【西街】品尝地道小吃。

酒店: 阳朔碧玉国际大酒店 或当地同级4*

（早/午/-） **如果时间允许的话，可以自费参加
【印象刘三姐 或 桂林千古情 + 世外桃源：RMB450/人 】
【夜船游两江四湖：RMB 260/人】
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晚 桂林山水甲天下
TOUR CODE: 6DKWL-PROMO-S2 

桂林/阳朔/
荔浦/龙胜

当地酒店
4+5

行程特点：

特点美食

-象鼻山公园
-龙胜梯田
-荔江湾景区
-九天银河瀑布
-桂花公社
《9-10月桂花季节》

-桂林米粉
-荔芋风味
-阳朔啤酒鱼
-龙胜农家菜

第五天

【象鼻山公园】是桂林著名的公园之一，以象山为主题。【桂花公社】是
中国以桂花为主题的文化博览馆，以一万两千年桂花种子为镇店之宝。
【桂花文化体验馆】珍藏有世界上现存最古老的桂花种子，至今已经一万
多年的历史！沉浸式展厅通过精彩的动画，向大家介绍了桂林和桂花的历
史故事。【瓦窑小镇】、【麒麟匠园】欣赏美丽桂林山水的同时，也能了
解桂林曾经悠久的历史。【榕彬湖景区】是桂林市地标景点（外观）。
【日月双塔】其名来源于”日”,“月”合璧即为“明”之意，寓意桂林的
明天更美好。【古南门】【大榕树】【九曲桥】【黄庭坚系舟处】
【唐景崧故居】位于桂林城中央，是一个水体相连的连心湖。观看
【人造瀑布】“九天银河”成为迄今世界最大的人找瀑布。桂林漓江大瀑
布酒店列入2002年大世界吉尼斯记录。【正阳步行街】品尝地道小吃。接
着游览【山水间秀】。

酒店: 漓江大瀑布酒店 或当地同级5*

（早/午/-）

第六天 桂林  ✈ 吉隆坡 

送往机场，返回温暖的家。

（早/机上用餐）

阳朔 🚌（2小时）桂林

象鼻山公园象鼻山公园
Elephant Trunk Hill ParkElephant Trunk Hill Park

日月双塔日月双塔
Sun and Moon Twin TowersSun and Moon Twin Towers

月亮山月亮山
MMoon MountainMMoon Mountain



龙胜梯田龙胜梯田
LongSheng Rice Terraces LongSheng Rice Terraces 

少数民族村寨少数民族村寨
Ethnic Minority VillagesEthnic Minority Villages

桂花公社桂花公社
Osmanthus CommuneOsmanthus Commune

Day 1 KUALA LUMPUR ✈ GUILIN (MOB/L/D)

Assemble in KL International Airport for �ight to Guilin. Visit [One Yard Two 
Museum] and [Central Park] landscape. [Chuanshan Park] Guilin version of "Little 
Erhai Lake" check-in point.

Hotel :  Vienna Hotel or similar local 4*

**If time permits, Optional Tour to enjoy 
Impression Liu Sanjie or Guilin Eternal Love + Xanadu: 
RMB 450/pax
Night Boat Tour Two Rivers and Four Lakes: 
RMB 260/pax
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N CHARMING GUILIN
TOUR CODE: 6DKWL-PROMO-S2

Guilin / YangShuo / Lipu / LongSheng

当地酒店
4+5

Hightlights :

Special Cuisine 

-Elephant Trunk Hill Park
-LongSheng Rice Terraces
-LiJiang Bay Scenic Area
-Juitian Galaxy Waterfall
-Osmanthus Commune
<Month of Sept-Oct 
Osmanthus Fragrans Season>

-Guilin Rice Noodle
-Liyu Cuisine
-YangShuo Beer Fish
-LongSheng Farm Cuisine

Day 2 GUILIN 🚌 LONGSHENG 🚌 GUILIN
(2.5Hrs) (2.5Hrs)

(B/L/D)

[LongSheng Rice Terraces] It has the reputation of "the crown of terraced �elds in 
the world", visit to [Diaojiaolou] is a semi-dry wooden building. Then visit to 
[Yao Village] Inhabited by all the red Yao people. Proceed to [East and West Alley], 
[Misty Rain and Xiaoyao Building], [Night View of Guilin drive pass].

Hotel : Vienna Hotel or similar local 4*

Day 3 GUILIN 🚌 (2 Hrs) YANGSHUO (B/L/D)

[Boat tour on the Lijiang River] Appreciate the ten famous mountains on both 
sides of the river. [Ethnic Minority Villages] Rural Civilization and Cultural 
Inheritance. Enjoy Dinner.

Hotel : Jasper International Hotel or similar local 4*

Day 6 GUILIN ✈ KUALA LUMPUR (B/MOB)

Proceed to airport for your �ight back home with sweet memories.

古南门古南门
Ancient South GateAncient South Gate

Day 4 (B/L/-)

[Lijiang Bay] has the reputation of "water in the mountains, mountains in the 
water, and the �rst bay in Guilin's landscape". Visit [Tiangongyan] and experience 
[Raft Dragon Boat]. [Ten Mile Gallery Rural Scenery] [Moon Mountain] 
check-in point for photos, [Bamboo Raft], [performance of Catch Fish], 
[Yangshuo Tianlai Butter�y Spring]. Then proceed to [West Street] to taste 
authentic snacks. 

Hotel : Jasper International Hotel or similar local 4*

YANGSHUO 🚌 LIPU 🚌 YANGSHUO
(1.5Hrs) (1.5Hrs)

Day 5 (B/L/-)

[Elephant Trunk Hill Park] is one of the most famous parks in Guilin, with the 
theme of Elephant Mountain. [Osmanthus Commune] is a cultural expo garden 
with the theme of osmanthus in China. [Osmanthus fragrans Culture Experience 
Hall] The immersive exhibition hall introduces the historical stories of Guilin. 
[Wayao Town], [Qilin Carpenter Garden] While enjoying the beautiful scenery of 
Guilin. [Rongshan Lake Scenic Area] is a landmark scenic spot in Guilin. [Sun and 
Moon Twin Towers] Its name comes from "sun", and the combination of "moon" 
means "brightness", implying a better tomorrow for Guilin. [Ancient South Gate] 
[Big Banyan Tree] [Jiuqu Bridge] [Where Huang Tingjian tied the boat] [Tang 
Jingsong's former residence site] is located in the center of Guilin City. Enjoy 
[Landscape Show]. [Man-made Waterfall] "Nine Heavens Galaxy" has become 
the largest man-made waterfall in the world so far. The arti�cial waterfall of Lijiang 
Waterfall Hotel in Guilin was included in the 2002 Guinness World Records. 
[Zhengyang Walking Street] taste authentic snacks.

Hotel : Lijiang Waterfall Hotel or similar local 5*

YANGSHUO 🚌 (2Hrs) GUILIN


